
Zápis z Rady dětí 

13. 12. 2019 

 Paní Vaňková informovala o zisku ze sběrové akce. Za část peněz byly 

nakoupeny odměny, které budou předávány dětem při vánočních 

sportovních soutěžích. Druhá část peněz bude formou daru předána 

Arpidě. Předání se zúčastní i žáci. Každá třída deleguje jednoho zástupce 

a jeho jméno předá panu Pernému. 

 Pro Bazalku ve škole sbíráme různé hry a hračky, které budou sloužit 

autistickým dětem. 

 Některé charitativní akce vymýšlejí jednotlivé třídy. Například dar psímu 

útulku. Za všechny tyto akce patří velké poděkování. 

 Pan Zelenka informoval děti o nákupu sedaček, které budou sloužit 

v prostorech budov Čéčova. 

 Pan Šrom vyzval děti, aby se zamyslely nad tím, co se jim ve škole líbí a co 

ne. Důvodem je zjistit, jak ještě více zpříjemnit dětem pobyt ve škole. 

 Do další schůzky se mají děti zamyslet nad tím, jak získat finanční 

prostředky na další charitu před Velikonocemi (prodej zhotovených 

výrobků apod.) 

 Příští schůzka se uskuteční 17. 1. 2020 od 7.25 hodin v učebně 

přírodopisu (7.B). 

Přejeme všem pěkné Vánoce. 

                                                                                                                                    Zapsal  Mgr. Milan Perný 

 


